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Název  Komise pro informace a média (KIM) 

Datum konání 19.října 2016 

Místo konání Zasedací místnost MěÚ 

Přítomni Sedláček, Zmeškal, Dlábková, Rabušicová 

Omluveni Balaščák, Velan, Šlancar 

Hosté Mikšovský, Krček 

Program 
1. Náměty k příspěvkům nového ŠZ 
2. Úkoly a návrhy KIM 
3. Různé 

Obsah 
 
1. Náměty k příspěvkům 5.ŠZ 

 Náměty k 5.číslu ŠZ – nebyly 
 

2. Nosné téma 6.ŠZ 
 Náměty k vánočnímu ŠZ – nebyly 

i. k plánovanému zveřejnění hodnocení programového prohlášení RM - členové 
KIM byli požádáni, aby kontaktovali subjekty, které v KIM zastupují s návrhem, 
aby každý subjekt v 6.ŠZ zveřejnily své názory na plnění programového 
prohlášení 

 
 
3. Různé: 

 Stav řešení návrhů KIM 
i. Informace jsou uvedeny na městském webu v souboru „Evidence návrhů“ 

 
 Informace p.Mikšovského 

i. řešení inzerce Yamaha 
ii. příprava webu – navrhuje první setkání pracovní skupiny (1.11.2016) 
iii. hodnocení Šlapanického léta proběhne v prosincovém čísle 
iv. stanovisko MěÚ k návrhu KIM „vysvětlit zavádějící informace o ICEC, které 

vyšly v Deníku“ – dle vyjádření ČIŽP byly informace v pořádku a není důvod se 
ohrazovat. Z toho důvodu ani MěÚ nebude vydávat žádné prohlášení 

 vysvětlení ČIŽP – „nejedná se o 90% celkového znečištění, ale 90% 
unikajícího znečištění“ 

 
 Stížnost p.Sovy k porušování pravidel publikování příspěvků 

i. p.Sova konkretizoval svůj dotaz takto: „ proč ve ŠZ nevyšel odborný článek , - 
což jste zdůvodňovali jeho délkou, ale na druhé straně má HEADIS radního 
Karáska celou stranu A4/. Připomínám, že v obou případech se nejedná o 
politické články.“ 

ii. Doporučující stanovisko KIM: 
 P.Sova se zmiňuje o 2 příspěvcích poslance J.Klašky – příspěvek o 

dopravě a hospodaření Šlapanic 
 Oba příspěvky nebyly publikovány – příspěvek o dopravě p.Klaška sám 

stáhl a příspěvek o hospodaření odmítl upravit tak, aby odpovídal tehdy 
platným pravidlům (tj. příspěvky politických subjektů nesmí překročit 
rozsah cca 0,5 strany ŠZ). Podrobné vysvětlení již byl publikováno na 
jaře 2016 a p.Sova si jej tedy může celé přečíst v zápisech. 

 Publikování více příspěvků p.Karáska dle našeho názoru není v rozporu 
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se stávajícími pravidly – příspěvky se týkají jeho soukromých aktivit a ne 
činnosti politického subjektu, který zastupuje. Pravidla dle našeho 
názoru nijak neomezují možnost publikování více příspěvků jedním 
přispěvatelem. 

 Z toho důvodu KIM konstatuje, že nedošlo k porušení pravidel pro 
publikování příspěvků ve ŠZ. 

 
 Ostatní náměty členů KIM  

i. Kvalita městských videí na youtube – dle názoru členů KIM se kvalita videí 
zvýšila a nebyly žádné připomínky 

 KIM podala návrh na vytváření videí ve formátu, který je bližší mladé 
generaci (kratší a méně reportážní) 

 návrh, aby na příštím jednání KIM bylo zařazeno téma „většího oslovení 
mladší generace šlapanických občanů“ 

ii. Odkazy na městském fb profilu 
 diskuse na téma, zda je nutné upravovat pravidla pro příspěvky (viz 

situace, kdy lokalizací u jiných profilů může dojít k prezentování 
nevhodných informací na městském webu 

 závěr – pravidla se nebudou uzpůsobovat, pouze připomenutí, aby 
správce profilu zrušil na městském fb případné odkazy na komerční či 
politické subjekty 

iii. Návrh KIM na využití tématu „Četnické humoresky“ při šlapanických akcích 
 RM tento návrh KIM (podzim 2015) posunula o rok – z toho důvodu KIM 

navrhuje toto téma nyní znovu otevřít 
iv. Pravidla pro výlepové plochy 

 byla schválena, budou platit od 1.1.2017 – p.Mikšovský zašle členům 
KIM 

 p.Mikšovský byl požádán, aby směrnice, která se týkají oblasti zájmu 
KIM byla před jejich schválením dávána k připomínkování komisi 

v. Informovanost o Veřejném fóru (VF) 
 KIM navrhuje, aby projekty, které jsou předmětem VF, byly více 

prezentovány a průběžně (dle názoru komise je prezentování 1x ročně 
nedostatečné) 

a. informování např. tím, že v každém čísle ŠZ bude informace o 
stavu projektů nebo u projektů VF bude vždy uvedeno logo VF 

vi. p.Mikšovský byl požádán o dodržování termínů zasílání příspěvků do ŠZ členům 
KIM 

 
 Doporučení RM 

i. Vytvářet videa ve formátu bližším mladší generaci 
ii. Rozhodnout o využití tématu Četnické humoresky při šlapanických akcích  
iii. Při přípravě pravidel, která se dotýkají oblasti zájmu KIM zasílat před jejich 

schválením členům KIM k připomínkování (viz Pravidla pro výlepové plochy) 
iv. Zajistit průběžné informování o stavu na projektech z Veřejného fóra 

 
4. Úkoly: 

 p.Mikšovský  
i. průběžně hlídat, aby se na městském fb neobjevovaly odkazy na komerční či 

politické subjekty (viz b.6 pravidel fb) 
ii. zaslat nová pravidla pro výlepové plochy 
iii. zaslat materiál, ve kterém se řeší situace typu „inzerce Yamaha“ 
iv. vydat závěrečné stanovisko na stížnost p.Sovy 

 
 KIM 

i. kontaktovat své subjekty s nabídkou 
ii. pozvat ST a p.Mikšovského na listopadovou schůzku 
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iii. předat p.Mikšovskému doporučující stanovisko KIM ke stížnosti p.Sovy 
 

5. TERMÍN příštího jednání – 16.11.2016 v 17,00 
 PROGRAM 

i. náměty na změny v práci s městskými médii pro r.2017 – hodnocení r.2016 
ii. připomínky k příspěvkům 6.ŠZ 
iii. diskuse na téma „jak více oslovit městskými médii mladou generaci“ 

Vyhotovil: Pavel Zmeškal 

Podpis 


